

**မေ့လိုမရဘူး**  
**အာရုံကနေမထွက်သေးဘူး**

ကျွန်တော် ရဲ့အတွေ့အကြုံ လေးပါ။  
ရန်ကုန်ကိုမပြန်ဖြစ်တာကြာပြီဖြစ်တဲ့ ကျွန်တော်ဟာ ရန်ကုန်ပြန်ရတော့မှာမို့ပျော်နေမိတယ်။  
ရန်ကုန်ပြန်ရောက်ရင် ဟိုဟာလုပ်မယ်၊ဒီဟာလုပ်မယ်စသဖြင့်အတွေးနယ်ချဲ့ ရင်းပစ္စည်းတွေသိမ်းနေမိတယ်။  
သီးချင်းလေးတအေးအေးနဲ့ပေါ့။ ရန်ကုန်မှာလူတွေကနေ ရမှာလေ။

ရန်ကုန်ပြန်ရောက်သောနေ့ ။

သူငယ်ချင်းတွေ မင်တဲ့ ကျွန်တော်ဟာရောက်ရောက် ချင်းသူတို့ဆီဖုန်းဆက်ပြီး ညကျရင်းဆုံမယ်ဆိုပြီး ချိန်းလိုက်မိတယ်။ ကျွန်တော်ရဲ့အခင်ဆုံးသူငယ်ချင်း တွေနဲ့ ပေါ့။ ကျွန်တော်လဲ ဂုဏ်ရီ လောက်ကျတော့ရေချိုးပြီးအပြင်ထွက်လာခဲ့တယ်။ လမ်းရောက်လို ကျွန်တော်ကောင်တွေ ဆီဖုန်းဆက်ပြီးဘယ် မှာလဲလိုမေးလိုက်တော့။ ဣန္ဒာတနမ ဥါအ မှာတဲ့ ကျွန်တော်လည်း သူတို့ရှိတဲ့ စသတနမူငါအ ကို ကား ဦးတည် လိုက်ပါတော့တယ်။ ဟိုရောက်တော့ မတွေ့ ကြာပြီဖြစ်တဲ့သူငယ်ချင်းတွေနဲ့ စကားတွေပြော တာ တော် တော် လေးကိုအော် ပြောရတယ်။ “မင်းတို့ဟာကလည်းကွာဆူညံနေတာပဲတခြားဆိုသွားရအောင်” လိုပြောလိုက်တယ် သူတို့ က ငါတို့ က ဒီမှာ ဇော်လမ်းလေးတွေ ရှိတယ် မင်းရောလုပ်မလား တဲ့ ကျွန်တော်က “ဟာရှုတ်ရှုတ်ယှက်ယှက်ကွာ ပိုက်ဆံလည်းကုန်သေးတယ် ခေါင်းလဲပူသေးတယ်” သူတို့က မကုန်ပါဘူးကွာ နဲ့နဲပါးပါး ပါ။ တို့က လူငယ်တွေလေကွာ သူတို့ ကြိုက်လိုရှိရင်မင်းကိုတောင်ပြန်ပေးလိုက်ဦးမယ်။ သူတို့ဝင်ငွေ က တော်ယုံတန်ယုံမဟုတ်ဘူးကွ။ နိုင်ငံခြားသွားအလုပ်လုပ်နေသူတွေထက်တောင်သာသေးတယ်။ ကျွန်တော်လည်းအတော်အံ့ဩသွားသည်။ “ဟုတ်လိုလား” ဟုတ်တာပေါ့ကွာတချို့ဆိုရင်တလ သိန်း ၇၀ ကနေ သိန်း ၁၀၀ လောက်အထိရှာနိုင်တယ် လိုပြန်ပြောပါတယ်။ ထိုကြောင့်ရောက်ကတည်းကစင်ပေါ်ကိုမကြည့်တဲ့ ကျွန်တော်အခုမှကြည့်လိုက်မိတယ်။ ထိုအချိန်က စင်ပေါ်တွင် ၂၂၂၂၂ ဆိုနေချိန်ဖြစ်သောကြောင့် ဆိုင်တွင်ရှိသော မိန်းကလေးအားလုံးကို ယှဉ် ကြည့်လိုက်ရသည်။ ဝန်ခံ ရလျင် စင်ပေါ်မှကောင်မလေး တယောက်ကိုသတိထားလိုက်မိသည်။ သို့သော် သူငယ်ချင်းတွေအပြောကိုမခံလို သောကြောင့် ဘာမှ မပြောဘဲ။ ကိုယ် ဘာသာ ကိုသာ ကောင်မလေး နံမည် ကို မှတ်ထားလိုက်သည်။ ပိုက်ဆံရင်းပြီး အားလုံး ကို အနိပ်ခန်း သွားကျမယ်လို ပြောလိုက်တော့။ တစ်ယောက်မှ မငြင်း ကျဘူး။ ကျွန်တော်က အနိပ်ခန်းရောက် မှ ကောင်မလေး အကြောင်းမသိမသာ မေးမယ်လိုစဉ်းစား ပြီး ပြောလိုက်တာလေ။ ဟိုလည်းရောက်ရော မသိမသာလေး ကောင်မလေး အကြောင်း မေးကြည့်တော့၊ ငယ်ပေါင်းတွေဖြစ်တဲ့ သူငယ်ချင်းတွေ က ချက်ချင်းကို သိသွားတော တာနဲ့ ကျွန်တော်လည်းဝန်ခံ ချင် ခံ ချင် နဲ့သိ ချင်လိုပါကွာဆိုပြီးစကားကို မတင် မကျ ပြောလိုက်တယ်။ ဒီလိုနဲ့ နောက်နေကျတော့ ကျွန်တော်အကြောင်းသိတဲ့သူငယ်ချင်းတွေဟာ ပန်းကုံးပေးပြီး ကျွန်တော်ဒီ အတိုင်းသွားစကားမပြောရဲဘူးဆိုတာသိလို အရက်တိုက်ထားပါတယ်ကျွန်တော်ကို။ ကျွန်တော်လည်းသူတို့ စီစဉ်ပေးမှုနဲ့ ထိုညက ကောင်မလေးနဲ့စကားပြောဖြစ်သွားပါတယ်။ သူမေ့နေတွေပါတော့ မေးနဲ့ပေါ့။ ဖုန်းလည်း ပြောဖြစ်ပါတယ်။ ၅ရက်လောက် နေ တော့ သူငယ်ချင်းတွေတိုက်တွန်းချက်နဲ့ သူကိုအပြင်မှာတွေ့ ဖို့ ပြောမိလိုက်တယ်။ အားလာလား မချော်က ရန်တွေ တာ၊သူကိုဘာထင် လိုလည်းဘာလည်းညာလည်းပေါ့။ ကျွန်တော်လည်းထင်မထားတော့ လန်းပြီးတောင်းပန်တာပေါ့။ ဒီလို သဘောနဲ့ပြောတာမဟုတ်ပါဘူး ကော်ဖီသောက် ရအောင်ခေါ်မိတာပေါ့။ (မှတ်ချက်။။ အိုက်တင်လုပ်တာ လား တကယ်လားဆိုတာရ ချိန်ထိ မသိပါ) ကျွန်တော်လည်းတင်းသွားပါတယ်။ သူကဘာမို့လိုလည်းဆိုပြီး၊ ရအောင်လုပ်ပြမယ်ဆိုပြီး၊ ချည်းကပ် ပုံလုံးဝ ပြောင်းလိုက်ပါတယ်။ သူကြိုက်တဲ့ပုံစံ၊အထင်ကြီးတဲ့ပုံစံတွေ ကိုအရင်လေ့လာ လိုက်တယ်။ သူ့ဆီကို ဖုန်း မဆက်တော့ဘူး။ သူ့ဆိုင်ကိုတော့နေတိုင်းသွားတယ်။ အောက်ကနေ ကြည့်တယ်။ ပန်းကုံးလည်းမပေးတော့ပါဘူး တလ ကြာတော့ မချောက စားပွဲထိုးကတဆင့် စကား ပြောလာပါတယ်။ သူ့ဆီဖုန်းဆက်ပါတဲ့ ကျွန်တော်ကလည်း ကိုက်ပေးကြမ်းတာပေါ့ဘယ်ရမလဲ။ နံပါတ်မေ့သွားပြီလို ပြောတာပေါ့ စားပွဲထိုး ကသူသိတယ်တဲ့ ကျွန်တော်ကမလိုချင်ဘူး သူကိုသွားမေးလို

ပြော်လိုက်တယ်။ ဒီလိုနဲ့ ကျွန်တော်ဟာသူ ချစ်သူတွေ ထဲက ချစ်သူတယောက်ဖြစ်လာပါတယ်။ ကျွန်တော်ဘယ်လောက်ထိ ရူးချင်ရောင်ဆောင်လည်း ဆိုတော့ သူ့ကိုယ်တိုင်ကကို ဟိုဟာလုပ်ဖို့ ရေလာမြောင်းပေးပြောလာရတဲ့ထိဖြစ်လာ ပါတယ်။ ကျွန်တော်ကို လည်း မိန်းမကိစ္စကင်းရှင်းတယ်ဆိုပြီး သူကပိုပြီးစိတ်ဝင်စားလာတယ်လေ။ တ ကယ်လည်း ကျွန်တော် မှာ မရှိပါဘူးတခြားဟာ၊ အတွေ့အကြုံမရှိတာမဟုတ်ဘူးနော်။ ဒီလိုနဲ့ကျွန်တော်တို့ယောက် ဟိုတယ်သွားဖြစ်ကျတယ်။ သူကပြောတယ် ဟိုရောက်ရင်သူကို ဘာမှာ မလုပ်ရင်လိုက်ခဲ့မယ်တဲ့။ ကျွန်တော် လည်းကတိပေးလိုက်တယ်။ ကျွန်တော်တကယ် မလုပ်ခဲ့ဘူး နမ်းတာ သူဟာကိုကိုင်တာ လက်နဲ့လုပ် တာလောက်ပဲ လုပ်ခဲ့တယ်။ ဒီတော့မှ ပိုဆိုးသွားတယ် မချောက ကျွန်တော် ကို အရှိုင်းလေးထင်သွားတယ်။ နောက်တခါ သွားတော့မှ လုပ်ဖြစ်ခဲ့တယ်။ ကျွန်တော်လည်း သူထင် လက်စ နံမထူးဘူးဆိုပြီး ဘာမှမတက် သလိုနေခဲ့တယ်။ မချောကခေသူမဟုတ်ဘူး ကျွန်တော်ကိုမေးတယ် အရမ်း လည်လို ရူးချင်ရောင်ဆောင်တာ လားတကယ်မသိတာလားတဲ့ ကျွန်တော်ကတကယ်မသိတာပါလို့ပြန်ပြော လိုက်ရတယ်။ သူကလည်း ကျွန်တော် မသိဘူးဆိုပြီး ရူးချင်ယောင်ဆောင်တယ် ယောက်ကျားခုယောက်နဲ့ပဲနေ ဘူးတာတဲ့။ ကျွန်တော်လည်းကြိတ် ရယ်နေလိုက်တယ်။ ကျွန်တော်တို့ တပတ်၂ခါလောက်ကို ဟိုတယ်သွားဖြစ် ကျတယ်။ ဒီလိုနဲ့တရက် ဟိုတယ်ရောက်တော့ ဟိုဟာမလုပ်ခင်၊ သူက ကတင်ပေါ် မှာမှောက်အိပ်နေတယ်။ ကျွန်တော်ကသူဘေးမှာ ထိုင်ပြီးစကားပြောရင်း သူဖင်ကြားကိုလက်နဲ့ကိုင်လိုက်မိတယ်။ ဒီတော့သူက မလုပ်နဲ့ အီးတွေရှိတယ်တဲ့။ ထီမ ထိုးပဲထီပေါက်တာ ကျွန်တော်ပေါ့။ ရည်ရွယ်ချက်မရှိပဲသူဖင်ကိုကိုင်မိတာသူကဒီလိုပြော တော့။ ကျွန်တော်လည်း တခါ မှ မလုပ်ဘူးတော့စိတ်ထည်းမှာတမျိုးဖြစ်သွားတယ်။ အဲ့နေ ကတော့ ဖင်ကိုမလုပ် ဖြစ်ပါဘူး။ ဗနာကတခါ ဟိုတယ် သွားတော့ကျွန်တော်လည်း ဖင်ကိုလုပ်ကြည့်မယ်လို့ပြောပြီးတောင်းတော့တာ ပေါ့။ သူကမလုပ်ပါနဲ့ နာမှာပေါ့လို့ပြောတယ်ကျွန်တော်ကမနာပါဘူးနည်းနည်းပါလို့ပြန်ပြောတော့ သူကဘယ် လိုလုပ်သိလည်းတဲ့ “သေရော” ထင်တာပြောတာပါ။ သူများတွေလည်းကောင်းလိုလုပ်တာပေါ့လို့ပြောလိုက် တယ်။ဒါပင်မဲ အဲ့ ဒီနေကမရခဲ့ဘူး။ ကျွန်တော်ကလည်းဇွဲမရှော့ဘူးဟိုတယ်သွားတိုင်းတောင်းတာပေါ့။ တရက် ကျတော့ကျွန်တော် လည်းပညာကုန်သုံးပြီးတောင်းတော့တာပေါ့။ ကျွန်တော်လည်းပြန်ရတော့မယ်လေ။ သူစိတ် တွေအရမ်းကြွလာ အောင် လုပ်ရတာမခက်ပါဘူး။ သူကလည်း ၂နထ ကိုအရမ်းကြိုက်တဲ့သူလေ။ သူ့ကိုလုပ်နေ ရင်းကနေ သူရင် ဘက် ကိုစိုတယ်တဖက်ကကိုင်တယ်။ သူ့ပြီးခါနီးတော့သူ့ကိုကောင်းကောင်းမလုပ်ပေးတော့ဘူး ရပ်နေလိုက်။ အပြင်ဆွဲထုပ်လိုက်သူဖင်နဲ့သူဟာလေးကိုပေါ်အောက်ဆွဲပြီးပွတ်နေလိုက်။သူဖင်ဝမှာအရည်လေး တွေရောက် လာတော့ ကျွန်တော် လက်ကလေးနဲ့အသာလေးဖင်ဝကိုပွတ်နေပေးလိုက်တယ်။ ကျွန်တော်ဟာ ကို သူဟာတည်း မှာထဲထားပြီးငြိမ်နေလိုက်တယ်။ လက်ကတော့တချိန်လုံးပွတ်နေတယ်။ပါးစပ်ကလည်းသူရင်ဘက်စို ပေးနေ လိုက်တယ်။မချောလည်းဘယ်လိုမှမနေနိုင်တော့ဘူးအောက်ကနေကော့ကော့ပြီးလုပ်နေတာပေါ့။သူ့ကိုဖင်ထောင် ပြီးလုပ်နေချိန်ပေါ့။ ကျွန်တော်ဟာကိုအသာဆွဲထုပ်ပြီးသူဖင်နားကစားနေတော့သူမနေတက်တော့ဘူးလေ။ အဲ့ဒီ အချိန် မှာ ကျွန်တော်ကလုပ်လိုက်မယ်နော်လို့ပြောတော့။သူကဘာမှာပြန်မပြောတော့ဘူး။ ကျွန်တော်လည်း ကျွန်တော်ဟာကိုလက်နဲ့ကိုင်ပြီးသူဖင်ဝမှာတော့ပြီးဖြေးဖြေးချင်းဖိသွင်းလိုက်တယ်။မရဘူး။ သူကလည်း နာတယ် လို့ပြောတယ်။ ဒါနဲ့ကျွန်တော်လည်းသူအဖုတ်ကိုချက်၂ချက်လောက် အသွင်းအထုပ်လုပ် လိုက်တယ်။ကျွန်တော် ဟာမှာသူ့အရည်တွေစိုနေအောင်လို့လေ ။ပြီးတော့ဖင်ဝကိုပြန်တော့လိုက်တယ်ပြီးတော့ဖြေးဖြေးချင်းဖိသွင်းလိုက် တယ်။ တင်းကျပ်စွာတတစ်တစ်နဲ့ဝင်သွားတယ်။ ကျွန်တော်ပျော်လည်းပျော်သွားတယ် ကောင်းလည်းအရမ်း ကောင်းတယ်ဗျာ။ သူနာမှာစိုးလိုအာရုံပြောင်းအောင်သူ့အဖုတ်လေးကိုလက်နဲ့လုပ်ပေးနေလိုက်တယ်။ဖင်ကိုလည်း ဖြည်းဖြည်းချင်းရှေ့တိုးနောက်ဆုတ်လုပ်နေတာ ချက်၂ဝလောက်ပဲလုပ်လိုက်ရတယ် ကျွန်တော်ပြီးသွားတယ်။ ပုံမှန်ဆို ကျွန်တော်ကကြာပါတယ်။စာဖတ်သူ ကိုယ်တိုင်စမ်းကြည့်မှပဲဘာလိုဒီလောက် မြန်မြန်ပြီးတယ်ဆို တာသိပါလိမ့်မယ်။ ကြွက်သားတွေကအရမ်းညွှစ် ထားတာကောင်းလိုက်တာဗျာ။ ကျွန်တော်ကအပြင်မှာ ပြီးတာလေပြီးဖိုဆွဲထုပ်လိုက်တာ”ပလွတ်” လိုမည်ပြီး ထွက်လာတယ်။ နောက်အခါတွေကျတော့သူလည်း သဘောကျသွားလိုလားမသိဘူး။သူလည်းဖီးတက်တာတွေရတယ်ဗျာ။

ကျွန်တော်ဟာကိုသူစုပ်ပေးတာ၊ ဟိုဟာလုပ်တိုင်း သူဖင်ကိုလုပ်တာတွေကိုထပ်မပြောတော့ပါဘူး၊ တရက် ကျွန်တော်ဟာကိုသူနမ်းပေးမယ်ဆိုပြီးသူကအပေါ်ကတက်တယ်ပြီးတော့ ကျွန်တော်နှုတ်ခမ်းကနေစပြီးတော့နမ်း တာတဖြည်းဖြည်းချင်းအောက်ကိုဆင်းသွားတယ်၊ ကျွန်တော်နီလေးကိုလည်းစုပ်လိုက်သေးတယ်၊ ကျွန်တော်က ကျွန်တော်ဟာကိုအရင်လိုပဲစုပ်မယ်ထင်ထားတာ၊ မချောက ကျွန်တော်ပေါင်ကြားကိုစပြီးလျှက်လိုက်ပါလေရော၊ အမလေးတကိုယ်လုံးကို တုန်သွားတာပဲဗျာ၊ ဟိုဘက်ပေါင်ကြားရော ဒီဘက်ပေါင်ကြားရောလျှက်တာ၊ ဘယ်လို ပြန်ပြောပြရမှန်းတောင်မသိဘူးဗျာခံရအရမ်းခက်တာပဲ၊ ပြီးတော့ ကျွန်တော်ဥကိုစုပ်လိုက်တာအောင့်တောင် တောင် ကြီးနဲ့ ကောင်းလိုက်တာဗျာ၊ “ကိုယ်ကိုရူးအောင်လုပ်တာလားဆိုပြီး” မေးလိုက်မိတယ်၊ ကျွန်တော်ဥနဲ့ ဖင်ကြားသူအားရ ပါးရ လျှက်လိုက်ပြန်ရော ကျွန်တော်လည်းမရှက်နိုင်တော့ပဲတအားအားနဲ့အော်လိုက်မိတယ်၊ တသက်နဲ့တကိုယ်တခါ မှမခံစားဘူးဖူးဗျာ၊ ကျွန်တော်အာရုံကသူ ကျွန်တော်ဥကိုလျှာနဲ့လျှက်နေတာဥနဲ့ဖင်ကြား ကိုလျှက်နေတာဆီပဲရောက်နေတော့တယ်၊ အာတောင်ခြေကတယ်အော်ရတာ၊ တော်ပါတော့လိုတောင်ပြောယူရ တယ်၊ မရဘူးသူကစွတ် နေပါအုံးတဲ့၊ ကျွန်တော်ခံစား နေတာကိုယ်ကြည့်ပြီးသူကလည်းကျေနပ်နေပုံရတယ် ကောင်းလားတဲ့၊ သူတခါတခါ ဥကိုယ်စုပ်လိုက်ရင် အောင့်တောင်တောင်လေး နဲ့ဗျာအသက်တောင် ပါသွားမလားစိုးရိမ်ရတယ်၊ မချောကကျွန်တော်အတံကိုယ်ငှါလောက်ပဲစုပ်ပေးသေးတယ်၊ ကျွန်တော် လည်း သူကိုပေါ်အတင်းဆွဲတင်လိုက်ရ တော့တယ်၊ မရတော့ဘူးလေကြာရင် ရူးလိမ်မယ်၊ သူလည်းပေါ်ကတက်ပြီး ကျွန်တော်ဟာကိုသူထည်းသွင်းပြီး တော့အပေါ်ကစောင့်ပါလေရော၊ သူဟာကလည်းတော်တော် ကိုမှိုက်တာဗျာ၊ ခုဏကပြောပြမလိုမနေတာ၊ ဖောင်း ပြီးနှုတ်ခမ်းသားတွေကတော်တော်ထူတာ၊ လက်နဲ့ကိုင်ရင်အသားတွေက အများကြီးပဲ၊ ကျွန်တော်တသက်သူကိုမမေ့နိုင်ဘူးဗျာ၊ စာဖတ်သူ ရောဒီလိုကောင်မလေးမျိုးနဲ့၊ အိပ်ရရင်ကျွန်တော် လိုပဲနေမှာပဲ၊ သူကြောင့်ကျွန်တော် ရန်ကုန်မှာ၅လတောင်ကြာခဲ့တယ်၊ သူနဲ့ကျွန်တော်မန္တလေးတွေဘာတွေသွား ပြီးပျော်လိုက်ကျသေးတယ်၊

မှတ်ချက်။ ။ ၈၀% အမှန်ဖြစ်ကြောင်းအာမခံပါသည်။ ကောင်မလေးရေ မင်းကို ကိုယ်အရမ်းသတိရနေတယ်။